
Minnesanteckningar KVAST Teams möte 10 april 2024 

Tid: Onsdag 10 april, kl. 1400-1530 

Plats: Teams 

Deltagare: Marco Schuster, Lovisa Hasselberg, Henrik Elf, Maja Ångman, Fredrik Kullberg, Hanna Chin, 

Emma Pontén, Harald Persson 

 

1. Marco förklarade mötet öppnat.  

2. Marco valdes till mötesordförande, Harald protokollförare, Lovisa justerare 

3. Dagordningen godkändes  

4. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

5. Aktuella frågor: 

A. SR konferens SFAI veckan Helsingborg, SR-mötesgruppen 

Finns det intresse att KVAST-medlemmarna synkar sig kring boende på samma hotell? Förmodligen, 

inga beslut. Programmet hyfsat klart, diskuterades.  

B. Enkät SYA, Jämlik ST, Miranda och Unni  

Maja bevakar tillsammans med Miranda och Unni.  

C. Enkät inventering antal ST-läkare, Maja & Daniel  

Inkommit mail med listor. Nästan klart. Daniel skickar mail i dagarna. KVAST-representanter får 

kontrollera sina regioner så alla sjukhus är med och är rättstavade.  

D. SFAI-UF, Enkät kring vetenskapliga arbetet, Info Marco 

Inget att ta upp.  

E. SPUR, Lovisa, representant region syd/mellan? Lovisa 

Återkommer efter nästa interna möte i Mellansverige.  

F. Pedagogiska priset, 2 nomineringar, vem hjälper Emma vid nästa möte? 

Marco ordnar omröstningslänk mellan deadline och nästa KVAST-möte. 

G. Status återkopplings och bedömningsverktyg, alla 

Stora punkter under kommande SR-möte under SFAI-veckan. EPAs halkar efter pga viss tidsbrist, 

Harald presterar ett utkast/mall innan mötet 24/4. Återkopplingsverktygen i övrigt testas på olika 

ställen. Vissa småproblem dykt upp längs vägen.  

H. SWESEM Artikel till LT? Emmas förslag 

Bordläggs till nästa möte. Alla uppmanas läsa igenom och komma med synpunkter. Är fokus 

SWESEMs ambitiösa målbeskrivning eller hur vi tar hand om randande ST-läkare i allmänhet? Emma 

har gjort tabell över olika specialiteters luftvägsmål vid randning inom anestesi och intensivvård. 

Barnkirurger, urologer och akutläkare förväntas behärska etablering och upprätthållande av fri luftväg 



vilket väl belyser problematiken i stort. SoS har intressant nog godkänt akutläkare med endera IVA- 

eller anestesirandning utan omnämnande av luftvägshantering öht i intygen.  

I. Teams, synpunkter? Fungerar det? Marco 

Basecamp för kommunikation. Teams för dokumentation. Dropbox vill ingen ha kvar.  

Vad behöver sparas? Marco kollar med SFAI (som använder Dropbox och Basecamp). Mål att bara 

behöva jobba i ett system framöver (BC eller Teams). 

J. Åsa Wallinder föreslagen som ny representant från Stockholm, Daniel 

Åsa valdes med acklamation in som ny representant och välkomnas till fysiska mötet i Stockholm 

24/4! 

K. Kompetens och tjänstgöringstid, en intressant fråga  

ST-läkare med mycket låg grad av klinisk tjänstgöring pga forsk, vab, föräldraledighet och liknande? 

Preliminär plan på aktuella kliniken är att ST skall ta 4,5 år i ett sträck kalendermässigt inklusive allt 

ovan. KVAST:s konsensus är att ST är målstyrd och det är måluppfyllelse som gäller. 

Tidsrekommendationen avser kliniskt arbete, inget annat. Semester och jourkomp räknas som 

arbetstid. Om ST förlängs pga forskning finns olika sätt att ersätta för detta, exv. att erbjuda 

specialistlön efter viss tid. Detta case är ett bra exempel på vikten av kontinuerlig uppföljning genom 

exv. specialistkollegium. Marco återkopplar till frågeställaren.  

L. Övriga frågor? 

Thorax appendix? Harald och Emma kollar upp och kompletterar text och hemsida om det är aktuellt.  

Barnappendix krav på kliniskt arbete och kurs oavsett randning? Tidigare rekommendationer om kurs 

i de områden där man inte randar sig står kvar. SoS krav på kurs harmonierar med denna tolkning. 

Harald förtydligar barnappendix och uppdaterar hemsidan.  

M. Nästa möte: På SÖS! 24 april, 0930-1600, fika från 0900.  

  

Vid protokollet: Harald 

Justerat: Marco och Lovisa 


